

Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein 11 juni 2025

Deelnemers: Jeanette de Neijs (voorzitter), Martin Spanjers (techn. voorzitter), Henk Jansen, Ans Hazelager, Lennard de Kok, Theo Beijaard (penningmeester), Sabine Muller-Vincenten, Ellen Peekstok, Jeroen Roelandschap-Verkuijl en Lya Reuzenaar-Lieshout (secretaris),

Bericht van verhindering: Jacqueline Leenders en Julia Leeftang

1. Opening en vaststelling agenda

De vergadering wordt geopend en de agenda wordt vastgesteld.

2. Christa Graafland (netwerkcoördinator zorg en sociaal domein) en Zorg4IJsselstein

Christa wordt hartelijk welkom geheten.

Het was de bedoeling dat er ook een vertegenwoordiger van Zorg4IJsselstein bij dit onderwerp zou zijn. Helaas is deze verhinderd.

Christa neemt ons kort mee in hoe de organisatie Zorg4IJsselstein functioneert en legt de verbinding met IZA uit.

Christa vraagt wat de rol/de samenwerking van ASDIJ met Zorg4IJsselstein is.

Op de vraag hoe Zorg4 communiceert met bewoners geeft zij aan dat deze matig tot slecht is. Het weekblad het Kontakt werkt ook niet echt mee. De gemeente heeft maar een pagina.

Het is de bedoeling dat de website van Zorg4 in september/oktober gereed is.

Christa vraagt de adviesraadleden om eens kritisch te kijken naar de website. Wordt er iets gemist? Feedback graag doorgeven aan Ans dan wel Sabine.

Afgesproken wordt dat Christa regelmatig informatie naar de adviesraad zal sturen over wat er zoal gebeurt bij bijvoorbeeld IZA etc.

3. Concept-notulen ASDIJ vergadering d.d. 7 mei 2025

Op de agenda staat dat het gaat om de vergadering van 16 april jl. Dit moet zijn 7 mei 2025.

Na wijziging van deze datum wordt het verslag vastgesteld.

4. Ingekomen en uitgaande stukken

Martin merkt op dat er een reactie op ons advies over het uitvoeringsplan MOBW is ontvangen. Er is echter helemaal geen advies gegeven over dit onderwerp.

Aan Lya wordt gevraagd hoe het zit. Lya meldt dat met Theo en Martin is afgesproken dat er nog geen advies van ASDIJ zou worden gestuurd.

Aan Djoko Draaisma, waar het contact over het uitvoeringsplan mee plaatsvindt, zal gevraagd worden hoe het kan dat er is uitgegaan van een advies terwijl ASDIJ nog in het stadium verkeerde van over en weer geven van op- dan wel aanmerkingen.

Ook het bestuurssecretariaat zal om opheldering gevraagd worden. Lya zal een schrijven naar het college sturen met daarin uitleg over een en ander.

De overzichten worden vastgesteld.

5. Mededelingen en terugkoppeling

Theo meldt dat er op vier plaatsen cliënten cafés hebben plaatsgevonden. Er is een verslag van gemaakt. Wil men deze lezen? Jawel. Theo zorgt hiervoor.

Theo meldt dat er een bezoek geweest is van Maurice van Hoek, ketenregisseur belast met de reorganisatie van de WIL.

Er is een heidag gehouden over hoe de reorganisatie tot stand kan komen. In januari is de start geweest van het pad naar de reorganisatie. Het onderzoek dat door Berenschot is gedaan komt overeen met wat deze ketenregisseur denkt/vindt.

Vrijwillig Vervoer – Voor niet WMO-leden is de communicatie voor vervoer heel slecht. Blijkbaar weet men niet dat er bij in Nieuwegein een Go Nieuwegein is.

WIL – Lennard meldt dat er een advies is uitgebracht over de begroting. Deze is niet geschreven voor de doelgroep. Het blijkt dat de kosten in de gemeenten niet te vergelijken zijn. Daarnaast is er een groot verschil tussen de berekening van kosten die gemaakt worden voor bijstandsgerechtigden.

Jeanette – Teambuilding ASDIJ. Wie gaan we uitnodigen om een presentatie te geven? Hoe gaan we de teambuilding vorm geven? Wordt vervolgd.

6. Nieuws uit de verschillende interessegebieden

Sabine: Er wordt steeds meer van mantelzorgers, maar ook van de buurt, gevraagd. Dit kan niet lang zo doorgaan.

Ans: Er is een algemene ledenvergadering van de KBO geweest. Helaas was zij verhinderd. De KBO heeft een uitje naar Texel georganiseerd.

De gemeente heeft KBO uitgenodigd om mee te denken over de week tegen de eenzaamheid.

Jeroen: 29 augustus a.s. is er weer een overleg met Pulse over mantelzorg.

Er zal geen inkomenstoets meer plaatsvinden voor huishoudelijke hulp.

Aan Julia zal gevraagd worden of dit werkelijk zo is.

7. Pilot groepsbegeleiding, met inwoners die momenteel individueel begeleid zouden worden

Wordt dit een adviesaanvraag? Is nog niet duidelijk.

Voorlopig is ASDIJ op reces.

8. Brainstorm over vervoer

Lopik en IJsselstein werken hier samen aan. Er is nog steeds gebrek aan communicatie.

Er is een team-gesprek geweest met een dame uit Amsterdam.

Bij Pulse kan men een vrijwilliger vragen of deze je kan wegbrengen/halen. Dat heet automaatje (Pulse pendel). Dit is niet algemeen bekend.

Alles over vervoer is gericht op ouderen. Er zijn echter ook bewoners die geen gebruik maken van de WMO maar wel hulp bij vervoer willen. Denk hierbij aan gebroken been, nieuwe knie/heup, naar fysio, kapper etc. Het zijn niet altijd bewoners van middelbare/oudere leeftijd maar ook jongeren.

Er komt nog een terugkoppeling hierover waarin het doel van de samenwerking ook wordt uitgelegd.

9. Vakantieoverzicht 2025

Deze is alleen voor intern gebruik.

10. Actielijst

De lijst wordt vastgesteld en zal na deze vergadering worden aangepast.

11. Rondvraag

Afgesproken wordt dat Jeroen Sabine op 3 september 2025 zal ophalen.

12. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering gesloten.